
            

       
      
Motie Biodiversiteit         

               

 

Motie naar aanleiding van Voorjaarsnota 2019 

 

 

De raad van de gemeente Westervoort in vergadering bijeen d.d. 1-07-2019 

 

 

Onderwerp: Verhoging biodiversiteit in Westervoort door middel van een ander 

maaibeleid 

De ondergetekende, lid van de raad van de gemeente Westervoort, 

 

Constaterende dat: 

- de vlinder – insecten – bijenstand in Nederland sterk terugloopt; 

- deze insecten van groot belang zijn voor het bevruchten van onze gewassen 

en een essentiële schakel zijn in de voedselketen; 

- het maaibeleid van de gemeente van invloed is op de biodiversiteit; Een 

wijziging van het maaibeleid kan de biodiversiteit (planten-  en dieren soorten) 

vergroten. (www.bestuivers.nl/bescherming/bijvriendelijk-maaien ) 

- in de voorjaarsnota wordt gesteld dat klimaat-adaptatie een pijler is van het 

Programma Omgeving; 

- experts aangeven, o.a. in het Deltaplan Ruimtelijke adaptatie 

(www.ruimtelijkeadaptatie.nl ), dat het maaibeleid een positief effect kan 

hebben op de ecologische waarde in verband met opwarming en adaptatie; 

- in het coalitieakkoord staat dat de gemeente Westervoort streeft naar een 

fraaiere meerjarig bloeiende beplanting en grassoorten. 

 

Overwegende dat, 

- door het maaibeleid te wijzigen ( 1x per jaar maaien en maaisel afvoeren)de 

ecologische waarde en de biodiversiteit in het volgebouwde Westervoort 

verder toeneemt; 

- in Westervoort de ecologische waarde inmiddels vergroot is door het reguliere 

beleid (coalitieakkoord), maar dat deze waarde nog wel een impuls kan 

gebruiken;  

- veel gemeenten, Prorail en Tennet een wijziging in het maaibeleid omarmen 

(www.tennet.eu/nl/nieus/nieuws/tennet-in-actie-voor-biodiversiteit-op-al-462-

hoogspanningsstations-1/) ; 

- Westervoort een fraaier uiterlijk krijgt, wat aansluit bij andere projecten in de 

gemeente zoals ‘Mooi Mosterdhof’; 

- plaatsen met een verhoogde biodiversiteit geschikt zijn voor educatie van 

basisscholen; 

- een gewijzigd maaibeleid niet mag leiden tot onveilige situaties (zicht en 

toegankelijkheid). 

 

 

We verzoeken het college: 

- Om met dit maaibeleid ( 1x maaien per jaar en maaisel afvoeren) een begin te 

maken op de Schans (omdat dit gebied ruim en parkachtig is oggezet en zich 

daardoor goed leent om hier “proef te draaien”) en met de opgedane 

ervaringen, dit beleid verder in Westervoort uit te rollen, daar waar mogelijk.   

      

- Om gebruikmakend van opgedane ervaringen (gemeenten /bedrijven) vast te 

stellen wat de financiële consequenties zijn van het gedifferentieerd 
maaibeleid. 

 

en gaat over tot de orde van de dag.             

Ondertekening, 1 juli 2019: 

http://www.bestuivers.nl/bescherming/bijvriendelijk-maaien
http://www.ruimtelijkeadaptatie.nl/
http://www.tennet.eu/nl/nieus/nieuws/tennet-in-actie-voor-biodiversiteit-op-al-462-hoogspanningsstations-1/
http://www.tennet.eu/nl/nieus/nieuws/tennet-in-actie-voor-biodiversiteit-op-al-462-hoogspanningsstations-1/


 
 
 
 
J. Hofland (CDA), B. Schulte (GL),  J.Berings (VVD), E.van Baarsen (SP), M. Abbink (D66) 

 

De motie is aangenomen / verworpen in de vergadering van: 1-07-2019 
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